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      Аннотация

    
        
          Соответствует содержанию специальной дисциплины 13.03.03_06 «Компрессорные и холодильные установки топливно-энергетического комплекса» по направлению 13.04.03 «Энергетическое машиностроение».
Рассмотрено течение в трубах, поворотных коленах и диффузорах различной формы. Описаны особенности течения в каналах разной формы и связь с
течением в элементах осевых и центробежных компрессоров. Показана классификация потерь в проточной части турбокомпрессора по природе их возникновения и возможность их оценки с учетом течения газа в каналах простой формы. Рекомендуется для использования при курсовом и дипломном проектировании.
        

        
          The training manual corresponds to the content of the special discipline 13.03.03_06 “Compressor and refrigeration units of the fuel and energy complex” in
the major 13.04.03 “Power Machine Engineering”. The manual considers the flow in pipes, rotary elbows, and diffusers of various shapes. The authors describe peculiarities of the flow in the channels of different shapes and connection with the flow in the elements of axial and centrifugal compressors. The manual shows the classification of losses in the flowing channel of the turbocompressor according to the nature of their origin and the possibility of their evaluation with allowance for the gas flow in the channels of basic shapes. The training manual is recommended for use during course and diploma design works.
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